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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

zasedání č. ZMČ/4 

konané dne 13.05.2019 

Přítomni:  

Mgr. Beneda Jiří, Mgr. Cibochová Alžběta, Ing. Čáp Vilém (do 22:02 hod), Češpivová Daria, Hájková 

Jana, BBA; Ing. Herian Milan, Hošek Vladimír (do 22:02 hod), Ing. Jukl Jindřich, Ing. arch. 

Karhanová Kristine (do 21:55 hod), Kočí Jaroslav st., Bc. Kočí Jaroslav ml. (do 22:02), Bc. Liška 

Ivan, Mgr. Měšťan Petr (do 22:36 hod), Moravcová Hana, Mucha Zbyněk, Polydorová Karla, Bc. 

Růžička Petr Dis. (do 21:55 hod), Ing. Římal Zbyněk (do 22:05 hod), Mgr. Skalický Pavel, Stára 

Richard, Šebek Jiří, Mgr. Štrobová Alena, Tůmová Eva, Ing. Vacek Miloš, Ing. Wágner Pavel (do 

21:04 hod) 

 

Ing. Brzkovská – pověřena zástupcem tajemníka ÚMČ Praha 20 

vedoucí odborů (Ing. Měšťan Richard, Ing. Vavruška Zdeněk, Mgr. Bidlová Věra, Ing. Janáčková 

Alexandra, Bc. Vlasáková Ivana) 

Omluven: Ing. Píša Jaroslav, vedoucí Odboru místního hospodářství 

 

I. Zahájení 

Starostka, paní Mgr. Alena Štrobová přivítala všechny přítomné na čtvrtém zasedání Zastupitelstva 

MČ Praha 20, které se konalo na Chvalském zámku od 17:00 hodin. Paní starostka upozornila, že z 

jednání je pořizován audiovizuální záznam. Konstatovala, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně v 

souladu se zákonem o hlavním městě Praze č. 131/2000 Sb. Informace o konání ZMČ byla zveřejněna 

na úřední desce od 3.5.2019. Podle prezenční listiny bylo přítomno všech 25 zvolených členů 

zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Zápis z minulého, třetího zasedání ze dne 

4.3.2019 byl ověřen a schválen. Materiály obdrželi zastupitelé v elektronické podobě. Zapisovatelkou 

je paní Andrea Jandová. Starostka určila za ověřovatele zápisu 2 členy zastupitelstva – paní Janu 

Hájkovou, BBA a pana Mgr. Petra Měšťana. Návrhový výbor je přítomen k plnění své funkce. 

 

Na úvod paní starostka informovala o: 

- aktuální informaci o ztrátě vody v lokalitě Biologických rybníků ve Svépravicích v důsledku 

probíhajících oprav dálnice D11. 

- plánované schůzce dne 20.5.2019 s radním pro dopravu, panem Ing. Scheinherrem a vedením 

ŘSD ve věci budování protihlukových stěn v naší městské části 

- o předání petice primátorovi za snížení koeficientu zastavěnosti společnosti Ekospol v lokalitě 

Nad Palečkem 

- o cash poolingu - výše připsaných úroků k 30.4.2019 ve výši 73 540,25 Kč 

- o úspoře v rámci odboru informatiky spočívající ve vypovězení nepotřebných pevných linek u 

společnosti O2  

 

Paní starostka předložila návrh programu, tak jak byl zveřejněn na úřední desce s doplněním bodu 

„Úhrada odměny za úpravu znaku a vytvoření loga MČ Praha 20“ do „různého“ jako bod 7.02. 

Tento materiál byl zaslán zastupitelům elektronicky v pátek 10.5.2019. 

 

Paní starostka požádala přítomné zastupitele o případné námitky, doplnění nebo změnu programu. 
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Ing. Miloš Vacek navrhl za členy Kontrolního výboru (Bc. Ivan Liška, Ing. Milan Herian, Ing. David 

Forman, Jan Brunner a Ing. Miloš Vacek) zařadit do programu následující bod „Odvolání předsedy a 

současně i člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20, volba předsedy a místopředsedy  

kontrolního výboru ZMČ Praha 20, volba nového člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20“ 

Hana Moravcová za klub Šance pro Počernice navrhuje doplnit bod „Zřízení výboru pro dopravu 

ZMČ Praha 20“ 

Technická poznámka: Ing. Čáp požádal o upřesnění zařazení bodů. 

Bylo upřesněno následovně: 

„Úhrada odměny za úpravu znaku a vytvoření loga MČ Praha 20“ do „různého“ jako bod 7.02. 

„Odvolání předsedy a současně i člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20, volba předsedy a 

místopředsedy kontrolního výboru ZMČ Praha 20, volba nového člena kontrolního výboru ZMČ 

Praha 20“ do „návrhů“ jako bod 2.04 

„Zřízení výboru pro dopravu ZMČ Praha 20“ do „návrhů“ jako bod 2.05 

 

Ing. Čáp předložil protinávrh  - zařadit „Odvolání předsedy a současně i člena kontrolního výboru 

ZMČ Praha 20, volba předsedy a místopředsedy kontrolního výboru ZMČ Praha 20, volba nového 

člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20“ jako bod 7.03 a 

„Zřízení výboru pro dopravu ZMČ Praha 20“ jako bod 7.04 

  

Další návrhy nebyly předloženy. 

 

Ing. Čáp shrnul, aby doplněné body programu byly zařazeny tak, jako bod „Úhrada odměny za úpravu 

znaku a vytvoření loga MČ Praha 20“, který je navržen zařadit do „různého“ jako bod 7.02. 

Tzn. jako body: 

7.03 „Odvolání předsedy a současně i člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20, volba předsedy a 

místopředsedy kontrolního výboru ZMČ Praha 20, volba nového člena kontrolního výboru ZMČ 

Praha 20“ 

7.04 „Zřízení výboru pro dopravu ZMČ Praha 20“ 

Paní starostka nechala o protinávrhu hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Proti 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Zdržel se 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Zdržel se 

Tůmová Eva Šance p.P Zdržel se 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 
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Ing. Wágner Pavel Šance p.P Proti 

Pro: 7; Proti: 4; Zdržel se: 14 (Pozn. zastupitelé Ing. Zbyněk Římal a Bc. Petr Růžička se zdrželi 

hlasování zvednutím ruky) 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o návrhu Šance pro Počernice, aby byl do programu zařazen jako bod 

2.05 „Zřízení výboru pro dopravu ZMČ Praha 20“: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Proti 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Proti 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Proti 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Zdržel se 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 14; Proti: 4; Zdržel se: 7 (Pozn. Bc. Petr Růžička hlasoval zvednutím ruky „Pro“ návrh) 

Návrh byl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat, aby byl do programu zařazen jako bod 2.04 „Odvolání předsedy a 

současně i člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20, volba předsedy a místopředsedy kontrolního 

výboru ZMČ Praha 20, volba nového člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20“: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Proti 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Proti 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 



4 

 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Proti 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Proti 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Proti 

Pro: 18; Proti: 6; Zdržel se: 1 (Pozn. Bc. Petr Růžička hlasoval zvednutím ruky „Proti“ návrhu) 

Návrh byl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o zařazení bodu „Úhrada odměny za úpravu znaku a vytvoření loga 

MČ Praha 20“ jako bod 7.02 do „různého“: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Zdržel se 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 22; Proti: 0; Zdržel se: 3  

Návrh byl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o předloženém návrhu programu s doplněním bodu 2.04, 2.05 a 7.02: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 
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Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 25; Proti: 0; Zdržel se: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Pro takto navržený program hlasovalo 25 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti a nikdo 

se nezdržel hlasování. Program zasedání byl schválen. 

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 
Číslo materiálu 

1 

Vyjádření k podnětu BH realty, a.s. na změnu územního plánu při ul. Na 

Chvalce na pozemcích parc. č. 4417/3, 4417/6, 4417/7, 4417/9 v k.ú. 

Horní Počernice 

2.01 BJ/0280/2019 

2 

Návrh podnětu na pořízení změny územního plánu v k.ú. Horní 

Počernice – změna využití ploch z OB - čistě obytné a OV - všeobecně 

obytné na ZMK - zeleň městská a krajinná za účelem realizace 

lesoparku v lokalitě Robotnice 

2.02 BJ/0283/2019 

3 Volba tajemníka kontrolního výboru 2.03 BJ/0299/2019 

4 

Odvolání předsedy a současně i člena kontrolního výboru ZMČ Praha 

20, volba předsedy a místopředsedy kontrolního výboru ZMČ Praha 20, 

volba nového člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

2.04 BJ/0332/2019 

5 Zřízení Výboru pro dopravu ZMČ Praha 20 2.05 BJ/0334/2019 

6 
Odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemku KN parc. č. 2144/6 a 

k pozemku parc. č. 2144/37 vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 
3.01 BJ/0293/2019 

7 

Odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemku KN parc. č. 4454/17, 

KN parc. č. 4453/1, KN parc. č. 4453/2, KN parc. č. 4564, KN parc. č. 

4560/1, KN parc. č. 4563/1, KN parc. č. 4562/1, KN parc. č. 4345/2 a 

KN parc. č. 4345/14, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

3.02 BJ/0295/2019 

8 

Bezúplatné nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id 1/5 k pozemku 

KN parc. č. 852/12 o výměře 3 m2 v k. ú. Vavřinec na Moravě do 

správy MČ Praha 20 

3.03 BJ/0292/2019 

9 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/1 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované 

Zastupitelstvem MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po 

schválení ponechání nevyčerpaných účelových dotací, které byly 

poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou 

investiční akci 

4.01 BJ/0281/2019 

10 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/2 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované 

Zastupitelstvem MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po 

schválení ponechání nevyčerpaných dotací, které byly poskytnuty z 

4.02 BJ/0282/2019 
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rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dřívějších let na provozní výdaje 

11 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/3 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované 

Zastupitelstvem MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po 

schválení ponechání nevyčerpaných účelových dotací, které byly 

poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou 

investiční 

4.03 BJ/0285/2019 

12 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/4 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované 

Zastupitelstvem MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po 

schválení ponechání nevyčerpaných účelových dotací, které byly 

poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou 

investiční 

4.04 BJ/0286/2019 

13 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/5 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované 

Zastupitelstvem MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po 

schválení ponechání nevyčerpaných účelových dotací, které byly 

poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou 

investiční akci 

4.05 BJ/0287/2019 

14 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/6 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované 

Zastupitelstvem MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po 

schválení ponechání nevyčerpaných účelových dotací, které byly 

poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na rezervu 

4.06 BJ/0288/2019 

15 
Informace o rozpočtových opatřeních č. 1 až 40 a 42 až 50 schválených 

Radou MČ Praha 20 
4.07 BJ/0279/2019 

16 Plnění rozpočtu městské části Praha 20 za 1. čtvrtletí 2019 4.08 BJ/0278/2019 

17 Ekonomické informace k datu 30.04.2019 4.09 BJ/0290/2019 

18 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 5.01 BJ/0302/2019 

19 Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 6 BJ/0301/2019 

20 Kontrola plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva MČ Praha 20 7.01 BJ/0304/2019 

21 Úhrada odměny za úpravu znaku a vytvoření loga MČ Praha 20 7.02 BJ/0322/2019 

 

18:00 - 18:30 hodin - Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 
 

II. Návrhy 

2.01 Vyjádření k podnětu BH realty, a.s. na změnu územního plánu při ul. Na Chvalce na 

pozemcích parc. č. 4417/3, 4417/6, 4417/7, 4417/9 v k.ú. Horní Počernice 

Materiál předložila Karla Polydorová, radní 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Richardu Měšťanovi, vedoucímu Odboru výstavby a územního 

rozvoje, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Jedná se o podání podnětu na změnu územního plánu hl. m. Prahy na pozemcích spol. BH realty 

východně od ul. Na Chvalce. Podnět na změnu UPn spočívá v úpravě kódu míry využití území na části 

plochy OB - čistě obytné o výměře 6157 m² z OB-B na OB-C. Uváděným důvodem je „realizace 

řadových domů“. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Paní starostka přečetla předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 
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Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 23; Proti: 0; Zdrželo se: 2 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/1/0064/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) nesouhlasí 

s podnětem spol. BH realty, a.s. na změnu územního plánu na pozemcích parc. č. 4417/3, 

4417/6, 4417/7, 4417/9  v k.ú. Horní Počernice, spočívající v úpravě kódu míry využití území 

na části plochy OB - čistě obytné o výměře 6157 m
2
 z OB-B na OB-C, a to z následujících 

důvodů: 

 rozpor s Deklarací podmínek rozvoje MČ Praha 20, kde je v bodě 2 uvedena zásada: 

„Nepodporovat zvyšování územním plánem stanovené míry využití v rozvojových 

plochách, s výjimkou zvýšení kódu míry využití ze stupně A na B pro individuální 

zástavbu rodinných domů, při kterém dochází ke zvýšení možného poměru součtu 

hrubých podlažních ploch záměru k vymezené ploše z 20% na 30%. Výjimka z tohoto 

principu je možná pouze za předpokladu komplexnosti navrhovaného řešení ve 

vztahu k okolí a současně za předpokladu, že záměr zjevně nebude mít na stávající 

zástavbu žádné negativní vlivy.“; 

 nekoncepčnost navržené úpravy míry využití území vzhledem k lokalitě a zjevný 

rozpor s urbanistickou koncepcí zpracovatele územního plánu hl. m. Prahy, kdy míra 

využití území se směrem od centra k okraji zastavitelného rozvojového území 

Robotnice snižuje. 

2) ukládá 

předat podnět na změnu územního plánu hl. m. Prahy spolu se stanoviskem ZMČ Praha 20 

pořizovateli územně plánovací dokumentace pro území hl. m. Prahy, Odboru územního 

rozvoje MHMP 

Zodpovídá  

1. Karla Polydorová, Člen rady  

Termín: 07.06.2019     

 

 
2.02 Návrh podnětu na pořízení změny územního plánu v k.ú. Horní Počernice – změna využití 

ploch z OB - čistě obytné a OV - všeobecně obytné na ZMK - zeleň městská a krajinná za účelem 

realizace lesoparku v lokalitě Robotnice 
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Materiál předložila Karla Polydorová, radní 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Richardu Měšťanovi, vedoucímu Odboru výstavby a územního 

rozvoje, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Na veřejném projednání - „Fóru Zdravé městské části, které se konalo dne 29.5.2018 na Chvalském 

zámku, byly veřejností naformulovány nejpalčivější problémy v jednotlivých oblastech rozvoje města 

tak, jak je přítomní občané vnímali. Problémy formulované v rámci veřejného projednání byly 

ověřeny v následné anketě. Jedním z takových problémů (resp. požadavků) byla změna územního 

plánu v oblasti Robotnice ze zastavitelného území na lesopark. K tomuto problému bylo RMČ P20 

usnesením číslo RMC/123/1/1799/18 ze dne 07.08.2018 schváleno opatření: Připravit návrh podnětu 

na změnu územního plánu, jehož garantem byl určen Odbor výstavby a územního rozvoje. Na základě 

výše uvedeného připravil Odbor výstavby a územního rozvoje návrh podnětu na změnu územního 

plánu v daném území na části pozemků parc. č. 4417/13, 4417/2 a 4417/3 v k.ú. Horní Počernice. 

Konkrétně byl připraven návrh spočívající ve změně využití ze zastavitelné plochy OB - čistě obytné s 

kódem míry využití C a plochy OV - všeobecně obytné s kódem míry využití B na nezastavitelnou 

plochu ZMK – zeleň městská a krajinná. 

Diskuse: občan, Ing. Jukl, K. Polydorová, Z. Mucha, V. Hošek, R. Stára, Ing. Wágner, Ing. Vavruška 

 

Po ukončení diskuse přečetla paní starostka předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 22; Proti: 0; Zdrželo se: 3 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/2/0065/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 
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návrh podnětu MČ Praha 20 na pořízení změny územního plánu v k.ú. Horní Počernice, 

iniciovaný jako opatření na základě Fóra Zdravé městské části Praha 20 konaného dne 

29.5.2018 za účelem realizace lesoparku v lokalitě Robotnice 

2) nesouhlasí 

s podnětem na pořízení změny územního plánu hl. m. Prahy spočívajícím ve změně využití 

ploch z OB - čistě obytné s kódem míry využití C a OV - všeobecně obytné s kódem míry 

využití B na ZMK - zeleň městská a krajinná na části pozemků parc. č. 4417/13, 4417/3 a 

4417/2 v k.ú. Horní Počernice za účelem realizace lesoparku v lokalitě Robotnice, neboť tato 

změna územního plánu je pro účely zřízení plochy veřejné zeleně (lesoparku) v daném 

případě zbytečná, protože takový záměr lze řešit i za současného stavu územního plánu, a 

současně by tato změna územního plánu znamenala snížení hodnoty a omezení případné další 

využitelnosti pozemku parc. č. 4417/13 ve svěřené správě MČ Praha 20. 

 

 
2.03 Volba tajemníka kontrolního výboru 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Ke dni 28. 2. 2019 rezignovala tajemnice kontrolního výboru, pí Eva Charvátová. Zastupitelstvu je 

předkládám návrh na zvolení novým tajemníkem kontrolního výboru Bc. Reného Krchňáka, referenta 

krizového řízení, v Odboru kancelář úřadu. Jmenovaný souhlasil, že se ujme funkce tajemníka 

kontrolního výboru. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Paní starostka přečetla předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 25; Proti: 0; Zdrželo se: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/3/0066/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 
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1) volí 

v souladu s § 77 odst. 2 a § 100 odst. 1 zákona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze 

tajemníkem kontrolního výboru Bc. Reného Krchňáka, s účinností od 15. 5. 2019 

2) ukládá 

informovat Bc. Reného Krchňáka o jeho jmenování tajemníkem kontrolního výboru ZMČ 

Zodpovídá  

1. Ing. Brzkovská Monika, zástupce tajemníka  

Termín: 15.05.2019     

 

 
V 17:56 hod. zahájila paní starostka bod Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

Pan Mojžíš přednesl podnět, který by měl napravit stav, kdy došlo, dle jeho názoru, k majetkové újmě 

v oblasti Xaverova a vyzval zástupce MČ, aby se této problematice věnovali. Dále navrhl realizovat 

např. expozici na Chvalském zámku, která by se věnovala významným osobnostem. 

 

Pan Jelínek upozornil na dopravní situaci v lokalitě Chvaly (frekvence projíždějících aut a vysoká 

rychlost) ve Slatiňanské ulici a požádal o měření rychlosti v této oblasti a zvýšenou kontrolu městské 

policie. Na dotaz odpověděla Mgr. Věra Bidlová, vedoucí Odboru životního prostředí a dopravy. 

Odpověď doplnil radní, pan Zbyněk Mucha. 

 

Pan Augusta řeší problematiku v oblasti Čertousy, a požádal v souvislosti s novou výstavbou Bílý 

vrch, aby byly zavedeny stavební úpravy, které by zamezily průjezdu velkého množství aut. Zaměřil 

se i na otázky kolem výstavby další čističky v souvislosti s plánovanou výstavbou v lokalitě Bílý vrch. 

 

Pan Švejda navázal na podnět p. Jelínka a potvrdil, že dopravní problémy se zde řeší minimálně 20 let. 

Přišel i s návrhem na vybudování nového parku v lokalitě Čertousy a obecně se ptal na situaci 

s výsadbou parků v naší oblasti. 

 

p. Bílka zajímala regulace nákladní dopravy na území Horních Počernic. Položil dotaz na existenci 

úprav, které regulují povolení vjezdu k firemním objektům. Na dotaz odpověděla Mgr. Bidlová, 

vedoucí Odboru životního prostředí a dopravy ÚMČ Praha 20. 

Pan Bílek se zeptal, jestli je možné omezit vozidla, která ničí okolí našich vozovek, chodníky, veřejně 

prospěšná zařízení apod.? Odpověděla Mgr. Bidlová.  Svůj dotaz poté p. Bílek upřesnil a podal 

písemný podnět Mgr. Bidlové. Podklady rozdal přítomným zastupitelům. Jedná se o parkování 

nákladního automobilu na chodníku na autobusové zastávce na ul. Náchodská. Dotaz zněl: Jak bude 

konat úřad? Na podnět odpoví OŽPD písemně. 

Další dotaz se týkal záboru veřejného prostranství, pokud by chtěl občan např. bude chtít na chodníku 

cokoli zbudovat, postavit, pronajmout apod. zda to podléhá nějaké oznamovací povinnosti, případně 

povolení ze strany úřadu, nebo jestli je zábor nějak zpoplatněn. Na dotaz odpověděla Mgr. Bidlová, 

vedoucí OŽPD. Doplnil Ing. Vavruška, vedoucí OHSaI. Na základě informací podal p. Bílek další 

podnět na umístění poutačů společnosti pekařství Moravec a rozdal přítomným zastupitelům 

fotografie, které tento problém zachycují.  Na dotaz odpoví písemně Odbor životního prostředí a 

dopravy.  

Další dotaz prezentoval p. Bílek na základě podnětů občanů, kteří se na něj obrátili, a týkal se 

vyplacení neadekvátní částky paní Moravcové za odchodné, a to, zda byla neoprávněně vyplacená 

částka vrácena ve stanovené lhůtě. Odpověděla Ing. Brzkovská. Doplnila Ing. Vlasáková, vedoucí 

Odboru ekonomického. K odpovědi se připojila paní starostka, Mgr. Alena Štrobová. 
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Hana Moravcová se zeptala, jak se o této záležitosti dozvěděli občané, kteří požádali p. Bílka. 

Domnívá se, že se jedná o únik informací, vzhledem k tomu, že se jedná o záležitost mezi MČ Praha 

20 a osobou paní Moravcové a komunikace probíhala prostřednictvím datových schránek.  

Na základě těchto skutečností požádala zastupující tajemnici, paní Ing. Brzkovskou o prověření, jak 

funguje na úřadě GDPR.  

 

Technická poznámka: Ing. Pavel Wágner upozornil na řečnickou dobu veřejnosti, která je 2 minuty a 

považuje za maření času řešit předložené přestupky jedné osoby takovou formou. 

Paní starostka se k této poznámce vyjádřila. Doplnila H. Moravcová a zopakovala svou žádost, aby 

paní Ing. Brzkovská jako zastupující tajemnice prověřila únik informací. Mgr. Štrobová upřesnila. 

 

Vzhledem k překročené vymezené lhůtě pro interpelace občanů nechala paní starostka hlasovat o 

návrhu o prodloužení doby interpelací: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Nehlasoval 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Proti 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Proti 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Proti 

Mgr. Měšťan Petr ODS Proti 

Moravcová Hana Šance p.P Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Proti 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Proti 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Zdržel se 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Proti 

Pro: 12; Proti: 8; Zdrželo se: 4; Nehlasovalo: 1 

Návrh nebyl přijat. 

 

p. Brunner urgoval přechod u Penny marketu, upozornil na větší poškození chodníku v této lokalitě 

z důvodu zásobování. Upozornil na 3 12-ti tunové kamiony, které zablokovaly celou ulici Mezilesí. 

Na dotaz odpoví písemně vedoucí Odboru místního hospodářství, p. Píša.    

 

Po ukončení interpelací občanů vyhlásila paní starostka 5-ti minutovou přestávku. 

 

Přestávka: 18:31 – 18:41. 

 

Po přestávce pokračovalo zasedání  projednáváním bodu 2.04. 
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2.04 Odvolání předsedy a současně i člena kontrolního výboru ZMČ Praha 20, volba předsedy a 

místopředsedy kontrolního výboru ZMČ Praha 20, volba nového člena kontrolního výboru 

ZMČ Praha 20 

Materiál předložil Ing. Miloš Vacek, zastupitel a člen Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

 

Tento materiál byl předložen „na stůl“ a rozdán v tištěné formě všem členům ZMČ s následujícím 

návrhem usnesení: 

„Zastupitelstvo městské části Praha 20 

1) odvolává Hanu Moravcovou z funkce předsedy a současně i člena kontrolního výboru ZMČ 

Praha 20 

2) volí pro volební období 2018 – 2022 pana Bc. Ivana Lišku předsedou kontrolního výboru 

ZMČ Praha 20 

3) volí pro volební období 2018 – 2022 pana Ing. Milana Heriana místopředsedou kontrolního 

výboru ZMČ Praha 20 

4) ukládá pro volební období 2018 – 2022 zvolit nového člena kontrolního výboru ZMČ Praha 

20 podle návrhu opozice na dalším zasedání ZMČ Praha 20 

5) ukládá Radě městské části Praha 20 zajistit provedení změn ve složení kontrolního výboru 

ZMČ Praha 20 na webu městské část; Termín 15.5.2019“ 

Technická poznámka: Ing. Čáp požádal o úvodní slovo předkladatele o zdůvodnění, které není 

dostatečně obsaženo v důvodové zprávě. 

Paní starostka předala slovo Ing. Vackovi, aby představil předložený bod. 

Jedná se o návrh na odvolání paní Hany Moravcové z funkce předsedy kontrolního výboru a současně 

i člena KV z důvodu zajištění řádného výkonu kontrolní činnosti předmětného výboru, dále zvolit 

předsedu, místopředsedu a doplnit nového člena kontrolního výboru. 

Ke zvolení nového předsedy byl navržen Bc. Ivan Liška, jako místopředseda Ing. Milan Herian a 

volba nového člena KV na dalším zasedání ZMČ Praha 20 

 

Diskuse: Bc. Liška procedurálně navrhuje, aby se hlasovalo o předložených bodech usnesení 

odděleně. A co se týče doplnění jednoho místa v KV, měla by dostat možnost navrhnout svého 

kandidáta Šance pro Počernice, která toto místo získala. 

Do diskuse se dále přihlásili: Ing. Wágner, H. Moravcová  

H. Moravcová požádala předsedu Návrhového výboru, Ing. Čápa o upřesnění, jestli je předložený 

návrh správně a jestli je potřeba nejprve zvolit člena a z něj následně předsedu. Domnívá se, že se 

může být zvolen rovnou předseda.   

Ing. Čáp upřesnil, že odvolání z pozice předsedy výboru znamená, že je odvolán i jako člen výboru. 

Hana Moravcová předložila protinávrh a navrhla na předsedu Kontrolního výboru ZMČ Praha 20, paní 

Evu Tůmovou. 

Pokračovala diskuse: Bc. Liška, J. Hájková, Ing. Čáp, H. Moravcová 

Ing. Čáp předložil protinávrh následovně: ZMČ Praha 20 1) odvolává pana Bc. Ivana Lišku, pana Ing. 

Milana Heriana, pana Ing. Davida Formana, pana Jana Brunnera a pana Ing. Miloše Vacka z funkcí 

členů Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 pro neschopnost. 

Diskuse: Ing. Vacek, Ing. Čáp, Mgr. Štrobová, H. Moravcová, J. Kočí st., Ing. Wágner, J. Brunner, 

člen kontrolního výboru; Ing. Herian, Bc. J. Kočí ml.,  

Paní Moravcová navrhla ukončit diskusi. Paní starostka nechala o tomto návrhu hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Nehlasoval 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 
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Pro: 24; Proti: 0; Zdrželo se: 0; Nehlasovalo: 1 

Návrh byl schválen. 

 

Ing. Čáp po rozsáhlé diskusi stáhl svůj protinávrh a předložil další protinávrh, který zdůvodnil: 

ZMČ Praha 20: 

a) bere na vědomí informace, které zazněly v diskusi  

b) volí  

1. místopředsedou Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 pana Bc. Ivana Lišku 

2. místopředsedou Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 pana Ing. Milana Heriana 

c) ukládá Kontrolnímu výboru  ZMČ Praha 20: 

- konat jednání kontrolního výboru KV v každém kalendářním měsíci 

- informovat ZMČ Praha 20 na každém jeho jednání o činnosti kontrolního výboru 

d) tajemníkovi kontrolního výboru ZMČ Praha 20 zveřejňovat zápisy z jednání kontrolního 

výboru do sedmi dnů od jejich ověření na webu městské části Praha 20 

Paní starostka nechala o tomto protinávrhu hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Proti 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 
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Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Zdržel se 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 9; Proti: 3; Zdrželo se: 13 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Předseda návrhového výboru přečetl protinávrh paní Hany Moravcové: 

ZMČ Praha 20 

1) odvolává paní Hanu Moravcovou z funkce předsedy kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

2) volí paní Evu Tůmovou předsedkyní kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

3) volí pana Ing. Milana Heriana místopředsedou kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

4) ukládá Radě městské části Praha 20 zajistit provedení změn ve složení kontrolního výboru ZMČ 

Praha 20 na webu městské části 

 

Technická poznámka: H. Moravcová, Ing. M. Herian 

 

Paní starostka nechala o tomto protinávrhu hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Proti 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Proti 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 13; Proti: 5; Zdrželo se: 7 

Protinávrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/4/0070/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) odvolává 

paní Hanu Moravcovou z funkce předsedy kontrolního výboru ZMČ Praha 20 
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2) volí 

paní Evu Tůmovou předsedkyní kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

3) volí 

pana Ing. Milana Heriana místopředsedou kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

4) ukládá 

Radě městské části Praha 20 zajistit provedení změn ve složení kontrolního výboru ZMČ 

Praha 20 na webu městské části 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 15.05.2019     

 

 

Paní starostka pogratulovala paní Evě Tůmové ke zvolení předsedkyní kontrolního výboru. 

 
2.05 Zřízení Výboru pro dopravu ZMČ Praha 20 

Materiál předložila Hana Moravcová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo zástupci Šance pro Počernice, paní Haně Moravcové, aby svůj návrh 

představila. 

Doprava je nejpalčivějším problémem Horních Počernic. Výbor by byl pro zastupitele partnerem pro 

hledání dopravní problematiky.  Zabýval by se dopravní infrastrukturou a jejím rozvojem.  

Komunikoval by s institucemi MD, TSK, ŘSD, odbor dopravy MHMP.  Výbor by mohl nahradit 

komisi dopravy, která je čistě poradním orgánem rady a nemá statut pro jednání např. s ŘSD.  Každé 

volební uskupení by ve výboru mělo svého zástupce, který by své kolegy informoval a jednání by tak 

probíhala v zastoupení napříč politickým spektrem. Jedná se o materiál, který je ve stejném znění 

předložen po několikáté v následujícím znění: 

„Zastupitelstvo městské části Praha 20: 

1) stanovuje 

pro volební období 2018 - 2022 výbor pro dopravu ZMČ Praha 20, s celkovým počtem členů 7 včetně 

předsedy 

2) volí 

předsedou výboru pro dopravu Ing. Jindřicha Jukla (ODS) 

3) volí 

členy výboru pro dopravu 

Hanu Moravcovou (Sdružení Šance pro Počernice) 

Jaroslava Kočího (KSČM) 

…………………………. Hnutí občanů Počernic 

………………………….. Společně pro Počernice 

………………………….. ANO 2011 

..………………………… Počernice jinak“  

Diskuse: Bc. Liška, Ing. Čáp, H. Moravcová, J. Kočí st., 

 

Po ukončení rozpravy požádala paní starostka paní H. Moravcovou a přečtení usnesení a nechala o 

návrhu hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Proti 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Proti 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 
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Češpivová Daria HOP Proti 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Proti 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Proti 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Vladimír Hošek P.Jinak Proti 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 10; Proti: 9; Zdrželo se: 6 

Návrh nebyl schválen. 

 

 
III. Majetkoprávní kroky 

3.01 Odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemku KN parc. č. 2144/6 a k pozemku parc. č. 

2144/37 vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Zdeňku Vavruškovi, vedoucímu Odboru hospodářské správy a 

investic, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Na základě usnesení č. RMC/15/23/0183/19 ze dne 14. 3. 2019 je ZMČ předkládáno k vyjádření 

odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemku KN parc. č. 2144/6 o výměře 136 m
2
, druh 

pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha a k pozemku parc. č. 2144/37 o výměře 20 m
2
, 

druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha, vzniklého oddělením od pozemku KN 

parc. č. 2144/2 na základě GP č. 4916-37/2015 ze dne 14. 4. 2015, vypracovaného oprávněným 

zeměměřickým inženýrem Jaroslavem Pletichou vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha. 

Diskuse: Ing. Čáp jako předseda Komise majetku informoval, že komise dne 13.2.2019 projednala 

tento materiál a doporučila samosprávě souhlasit s tímto návrhem. 

Po ukončení diskuse přečetla paní starostka předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 
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Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Nehlasoval 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Nehlasoval 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 23; Proti: 0; Zdrželo se: 0; Nehlasovalo: 2 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/4/0067/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

- s odejmutím svěřené správy MČ Praha 20 k pozemku KN  parc. č. 2144/6 o výměře 136 m
2
, 

druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha a k pozemku  parc. č. 2144/37 o 

výměře 20 m
2
, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha, vzniklého 

oddělením od pozemku KN parc. č. 2144/2 na základě GP č. 4916-37/2015, vše v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha, z důvodu předání pozemků do správy PVS, a.s., za účelem zajištění 

sjednocení majetkoprávního vztahu a správy k nemovitostem jednoho funkčního celku. 

2) ukládá 

- podat žádost o odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemku KN  parc. č. 2144/6 o 

výměře 136 m
2
, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – jiná plocha a k 

pozemku  parc. č. 2144/37 o výměře 20 m
2
, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – 

jiná plocha, vzniklého oddělením od pozemku KN parc. č. 2144/2 na základě GP č. 4916-

37/2015, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, k odboru evidence majetku, Magistrátu hl. 

m. Prahy. 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 31.05.2019     

 

 
3.02 Odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemku KN parc. č. 4454/17, KN parc. č. 4453/1, 

KN parc. č. 4453/2, KN parc. č. 4564, KN parc. č. 4560/1, KN parc. č. 4563/1, KN parc. č. 4562/1, 

KN parc. č. 4345/2 a KN parc. č. 4345/14, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo Ing. Zdeňku Vavruškovi, vedoucímu Odboru hospodářské správy a 

investic, aby provedl přítomné předloženým materiálem. 

Na základě usnesení č. RMC/15/25/0185/19 ze dne 14. 3. 2019 je ZMČ předkládáno k vyjádření 

odejmutí svěřené správy k pozemku KN parc. č. 4454/17 o výměře 32 914 m
2
, druh pozemku – orná 

půda, KN parc. č. 4453/1 o výměře 2592 m
2
, druh pozemku – trvalý travní porost, KN parc. č. 4453/2 

o výměře 9593 m
2
, druh pozemku - trvalý travní porost, KN parc. č. 4564 o výměře 304 m

2
, druh 

pozemku – ostatní plocha, způsob využití – ostatní komunikace, KN parc. č. 4560/1 o výměře 693 m
2
, 
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druh pozemku – trvalý travní porost, KN parc. č. 4563/1 o výměře 321 m
2
, druh pozemku – ostatní 

plocha, způsob využití – ostatní komunikace, KN parc. č. 4562/1 o výměře 134 m
2
, druh pozemku - 

trvalý travní porost, KN parc. č. 4345/2 o výměře 866 m
2
, druh pozemku - trvalý travní porost a KN 

parc. č. 4345/14 o výměře 593 m
2
, druh pozemku – orná půda, vše v k. ú. Horní Počernice, obec 

Praha, z důvodu výstavby nového lesoparku V Ladech. 

Diskuse: Ing. Čáp informoval o projednání tohoto materiálu v komisi majetku 

Po ukončení diskuse přečetla paní starostka předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Nehlasoval 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 24; Proti: 0; Zdrželo se: 0; Nehlasovalo: 1 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/5/0068/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

- s odejmutím svěřené správy MČ Praha 20 k pozemkům: KN parc. č. 4454/17 o výměře 

32 914 m
2
, druh pozemku – orná půda, KN parc. č. 4453/1 o výměře 2592 m

2
, druh pozemku 

– trvalý travní porost, KN parc. č. 4453/2 o výměře 9593 m
2
, druh pozemku - trvalý travní 

porost, KN parc. č. 4564 o výměře 304 m
2
, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – 

ostatní komunikace, KN parc. č. 4560/1 o výměře 693 m
2
, druh pozemku – trvalý travní 

porost, KN parc. č. 4563/1 o výměře 321 m
2
, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – 

ostatní komunikace, KN parc. č. 4562/1 o výměře 134 m
2
, druh pozemku - trvalý travní 

porost, KN parc. č. 4345/2 o výměře 866 m
2
, druh pozemku - trvalý travní porost a KN parc. 

č. 4345/14 o výměře 593 m
2
, druh pozemku – orná půda, vše v k. ú. Horní Počernice, obec 

Praha, z důvodu výstavby nového lesoparku V Ladech. 

2) ukládá 

- podat žádost o odejmutí svěřené správy MČ Praha 20 k pozemkům: KN parc. č. 4454/17 o 

výměře 32 914 m
2
, druh pozemku – orná půda, KN parc. č. 4453/1 o výměře 2592 m

2
, druh 

pozemku – trvalý travní porost, KN parc. č. 4453/2 o výměře 9593 m
2
, druh pozemku - trvalý 
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travní porost, KN parc. č. 4564 o výměře 304 m
2
, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – ostatní komunikace, KN parc. č. 4560/1 o výměře 693 m
2
, druh pozemku – trvalý 

travní porost, KN parc. č. 4563/1 o výměře 321 m
2
, druh pozemku – ostatní plocha, způsob 

využití – ostatní komunikace, KN parc. č. 4562/1 o výměře 134 m
2
, druh pozemku - trvalý 

travní porost, KN parc. č. 4345/2 o výměře 866 m
2
, druh pozemku - trvalý travní porost a KN 

parc. č. 4345/14 o výměře 593 m
2
, druh pozemku – orná půda, vše v k. ú. Horní Počernice, 

obec Praha, k odboru evidence majetku, Magistrátu hl. m. Prahy. 

 Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 31.05.2019     

 

 
3.03 Bezúplatné nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id 1/5 k pozemku KN parc. č. 852/12 o 

výměře 3 m2 v k. ú. Vavřinec na Moravě do správy MČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Na základě usnesení č. RMC/15/24/0184/19 ze dne 14. 3. 2019 je ZMČ předkládáno k vyjádření 

bezúplatné nabytí spoluvlastnického podílu ve výši id 1/5 k pozemku KN parc. č. 852/12 o výměře 3 

m
2
 v k. ú. Vavřinec na Moravě do správy MČ Praha 20. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Paní starostka přečetla předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Nehlasoval 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 24; Proti: 0; Zdrželo se: 0; Nehlasovalo: 1 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/6/0069/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 
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1) neschvaluje 

 bezúplatné nabytí  spoluvlastnického podílu o velikosti id 1/5 k pozemku KN parc. č. 852/12, 

o výměře 3 m
2
, druh pozemku - ostatní plocha, způsob využití - silnice v k. ú. Vavřinec na 

Moravě, do správy MČ Praha 20. 

2) ukládá 

informovat o stanovisku ZMČ Obvodní soud pro Prahu 4 

 Zodpovídá  

1. Oddělení právní  

Termín: 30.05.2019     

 

 
IV. Ekonomické materiály 

 

Paní starostka informovala o předložených rozpočtových opatřeních ZMČ/1 – ZMČ/6, které 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy schválilo usnesením č. 5/12 ze dne 21. 3. 2019 a jedná se o ponechání 

nevyčerpaných účelových finančních prostředků, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 

2018 a dříve k čerpání v roce 2019. Tyto prostředky byly zařazeny do rozpočtu roku 2019 dle účelu, a 

tím se uvolnily vlastní finanční prostředky MČ, které byly původně rozpočtovány na dotační akce. 

 

4.01 Rozpočtové opatření č. ZMČ/1 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových 

dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou investiční 

akci 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Jedná se o přesun finančních prostředků kapitálových výdajů z ORJ 620 (kapitola 06 – kultura a 

cestovní ruch, odbor hospodářské správy a investic), ODPA 3322 (zachování a obnova kulturních 

památek), POL 6121 (budovy, haly a stavby), ORG 1401 ve výši 2 873,8 tis. Kč na akci „rekonstrukce 

komunikace Božanovská II. etapa“, ORJ 220 (kapitola 02 – městská infrastruktura, odbor hospodářské 

správy a investic), ODPA 2212 (silnice), POL 6121 (budovy, haly a stavby), ORG 80547000000. 

Diskuse: Ing. Čáp, Ing. Vavruška, H. Moravcová 

Po ukončení diskuse přečetla paní starostka předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 
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Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 25; Proti: 0; Zdrželo se: 0 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/9/0071/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/1 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových 

dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou investiční 

akci - rekonstrukce komunikace Božanovská II. etapa ve výši 2 873,8 tis. Kč 

2) ukládá 

provést rozpočtové opatření č. ZMČ/1 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem 

MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných 

účelových dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou 

investiční akci - rekonstrukce komunikace Božanovská II. etapa 

Zodpovídá  

1. Odbor ekonomický  

Termín: 24.05.2019     

 

 

 
4.02 Rozpočtové opatření č. ZMČ/2 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných dotací, které 

byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dřívějších let na provozní výdaje 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Jedná se o přesun finančních prostředků kapitálových výdajů z ORJ 620 (kapitola 06 – kultura a 

cestovní ruch, odbor hospodářské správy a investic), ODPA 3322 (zachování a obnova kulturních 

památek), POL 6121 (budovy, haly a stavby), ORG 1401 ve výši 2 500,0 tis. Kč na běžné výdaje ORJ 

620 (kapitola 06 – kultura a cestovní ruch, odbor hospodářské správy a investic), ODPA 3322 

(zachování a obnova kulturních památek), POL 5137 (drobný hmotný dlouhodobý majetek). 

Diskuse: Ing. Čáp, Ing. Vlasáková – vedoucí OE 

Ing. Čáp předložil protinávrh v následujícím znění: 

ZMČ Praha 20 

1) schvaluje Rozpočtové opatření č. ZMČ/2 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem 

MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných dotací, které byly 

poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dřívějších let na provozní výdaje ve výši 2 500,0 tis. 

Kč 
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2) ukládá provést rozpočtové opatření č. ZMČ/2 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované 

Zastupitelstvem MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných 

dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dřívějších let na běžné výdaje dle 

předložené důvodové zprávy  

Důvodová zpráva by byla upravena následovně: navrhovaný přesun se z 2,5 mil Kč poníží na 1,5 mil 

Kč. a nově volný 1 mil Kč by se přesunul do běžných výdajů ORJ630 ODPA 3421 POL 5901 na 

posílení prostředků v sociální oblasti na dotace – kultura, mládež – využití volného času dětí a 

mládeže  

 

Do diskuse se dále přihlásili: H. Moravcová dala protinávrh, aby se tento materiál projednal na příštím 

jednání ZMČ (24.6.2019) 

Ing. Čáp, Ing. Vavruška, ved. OHSaI upřesnil, že se jedná o finanční prostředky na vybavení 

rekonstruované stodoly (židle, stoly ….), které nebyly řešeny v projektu. 

Po zdůvodnění paní H. Moravcová stáhla svůj protinávrh a požádala, aby na dalších jednáních 

předložené materiály obsahovaly přesnější zdůvodnění (důvodovou zprávu) 

Po ukončení diskuse přečetl Ing. Čáp svůj protinávrh a paní starostka o něm nechala hlasovat:  

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Proti 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Proti 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Zdržel se 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 8; Proti: 5; Zdrželo se: 12 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Paní starostka přečetla předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Zdržel se 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Zdržel se 
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Kočí Jaroslav KSČM Zdržel se 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Proti 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Moravcová Hana Šance p.P Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Zdržel se 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Zdržel se 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Zdržel se 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Zdržel se 

Pro: 14; Proti: 1; Zdrželo se: 10 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/10/0072/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/2 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných dotací, které 

byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dřívějších let na provozní výdaje ve 

výši 2 500,0 tis. Kč 

2) ukládá 

provést rozpočtové opatření č. ZMČ/2 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem 

MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných dotací, 

které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dřívějších let na provozní výdaje 

Zodpovídá  

1. Odbor ekonomický  

Termín: 24.05.2019     

 

 
4.03 Rozpočtové opatření č. ZMČ/3 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových 

dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou investiční 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Jedná se o přesun finančních prostředků kapitálových výdajů z ORJ 620 (kapitola 06 – kultura a 

cestovní ruch, odbor hospodářské správy a investic), ODPA 3322 (zachování a obnova kulturních 

památek), POL 6121 (budovy, haly a stavby), ORG 1401 ve výši 3 600,0 tis. Kč na akci „sanace skály 

v ul. Slatiňanská“, ORJ 220 (kapitola 02 – městská infrastruktura, odbor hospodářské správy a 

investic), ODPA 3639 (komunální služby a územní rozvoj j.n.), POL 6121 (budovy, haly a stavby), 

ORG 18201. 

Diskuse: H. Moravcová, Ing. Vavruška – ved. OHSaI 

H. Moravcová předložila protinávrh, aby se materiál odložil na příští zasedání ZMČ 
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Do diskuse se dále přihlásili: V. Hošek, Ing. Wágner 

Technická poznámka: Ing. Čáp upozornil na doplnění usnesení a požádal o naformulování 

protinávrhu. 

H. Moravcová ve spolupráci s Ing. Čápem doformulovala svůj protinávrh v následujícím znění: 

ZMČ Praha 20 

1) odkládá bod 4.03 "Rozpočtové opatření č. ZMČ/3 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované 

Zastupitelstvem MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání 

nevyčerpaných účelových dotací, které byly poskytnuty  z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a 

dříve na novou investiční  akci - sanace skály v ul. Slatiňanská ve výši 3 600,0 tis. Kč" na 

příští řádné zasedání ZMČ Praha 20 

2) ukládá Radě MČ Praha 20 zaslat členům zastupitelstva k investiční akci – „sanace skály ul. 

Slatiňanská“ statický posudek, rozpočet a další související materiály v termínu do 31.5.2019 

Po ukončení diskuse předseda návrhové výboru Ing. Čáp protinávrh přečetl a paní starostka nechala o 

protinávrhu hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Zdržel se 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 20; Proti: 1; Zdrželo se: 4 

Protinávrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/11/0073/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) odkládá 

bod 4.03 "Rozpočtové opatření č. ZMČ/3 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované 

Zastupitelstvem MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání 

nevyčerpaných účelových dotací, které byly poskytnuty  z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a 

dříve na novou investiční  akci - sanace skály v ul. Slatiňanská ve výši 3 600,0 tis. Kč" na 

příští řádné zasedání ZMČ Praha 20 
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Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 24.06.2019     

 

2) ukládá 

Radě MČ Praha 20 zaslat členům zastupitelstva k investiční akci - "sanace skály v ul. 

Slatiňanská" statický posudek, rozpočet a další související materiály v termínu do 31.5.2019 

Zodpovídá  

1. Radní  

Termín: 31.05.2019     

 

 
4.04 Rozpočtové opatření č. ZMČ/4 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových 

dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou investiční 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Paní starostka požádala Ing. Vavrušku, vedoucího OHSaI o představení návrhu. 

Jedná se o přesun finančních prostředků kapitálových výdajů z ORJ 620 (kapitola 06 – kultura a 

cestovní ruch, odbor hospodářské správy a investic), ODPA 3322 (zachování a obnova kulturních 

památek), POL 6121 (budovy, haly a stavby), ORG 1401 ve výši 3 000,0 tis. Kč na akci „rekonstrukce 

střechy domu ul. Mezilesí 2056-2057“, ORJ 820 (kapitola 08 – hospodářství, odbor hospodářské 

správy a investic), ODPA 3612 (bytové hospodářství), POL 6121 (budovy, haly a stavby), ORG 

17124. 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Paní starostka přečetla předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 
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Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 24; Proti: 0; Zdrželo se: 1 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/12/0074/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/4 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových 

dotací, které byly poskytnuty  z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou 

investiční  akci - rekonstrukce střechy domu ul. Mezilesí 2056-2057 ve výši 3 000,0 tis. Kč 

2) ukládá 

provést rozpočtové opatření č. ZMČ/4 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem 

MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných 

účelových dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou 

investiční  akci - rekonstrukce střechy domu ul. Mezilesí 2056-2057 

Zodpovídá  

1. Odbor ekonomický  

Termín: 24.05.2019     

 

 
4.05 Rozpočtové opatření č. ZMČ/5 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových 

dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou investiční 

akci 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Jedná se o přesun finančních prostředků kapitálových výdajů z ORJ 620 (kapitola 06 – kultura a 

cestovní ruch, odbor hospodářské správy a investic), ODPA 3322 (zachování a obnova kulturních 

památek), POL 6121 (budovy, haly a stavby), ORG 1401 ve výši 3 000,0 tis. Kč na akci „PD denní 

stacionář pro seniory a odstranění stavby stávající stodoly“, ORJ 520 (kapitola 05 – zdravotnictví a 

sociální oblast, odbor hospodářské správy a investic), ODPA 4356 (denní stacionáře a centra denních 

služeb), POL 6121 (budovy, haly a stavby), ORG 17205. 

Diskuse: Ing. Čáp, Ing. Vavruška – vedoucí OHSaI, H. Moravcová 

Po ukončení diskuse přečetla paní starostka předložený návrh usnesení a nechala hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P. Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P. Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P. Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 
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Bc. Růžička Petr Šance p.P. Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P. Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P. Pro 

Pro: 24; Proti: 0; Zdrželo se: 1 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/13/0075/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/5 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových 

dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou 

investiční akci - PD denní stacionář pro seniory a odstranění stavby stávající stodoly ve výši 3 

000,0 tis. Kč 

2) ukládá 

provést rozpočtové opatření č. ZMČ/5 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem 

MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných 

účelových dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na novou 

investiční akci - PD denní stacionář pro seniory a odstranění stavby stávající stodoly 

Zodpovídá  

1. Odbor ekonomický  

    

Termín: 24.05.2019     

 

 
4.06 Rozpočtové opatření č. ZMČ/6 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových 

dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na rezervu 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Jedná se o přesun finančních prostředků kapitálových výdajů z ORJ 620 (kapitola 06 – kultura a 

cestovní ruch, odbor hospodářské správy a investic), ODPA 3322 (zachování a obnova kulturních 

památek), POL 6121 (budovy, haly a stavby), ORG 1401 ve výši 1 060,3 tis. Kč, ORJ 220 (kapitola 02 

– městská infrastruktura, odbor hospodářské správy a investic), ODPA 3745 (péče o vzhled obcí a 

veřejnou zeleň), POL 6121 (budovy, haly a stavby), ORG 0080391001406 ve výši 366,5 tis. Kč a ORJ 

420 (kapitola 04 – školství mládež a sport), ODPA 3412 (sportovní zařízení ve vlastnictví obce), POL 

6121 (budovy, haly a stavby), ORG 162010 ve výši 1 000,0 tis. Kč na rezervu kapitálových výdajů 

ORJ 911 (kapitola 09 – vnitřní správa, odbor kancelář úřadu), ODPA 6112 (zastupitelstva obcí), POL 

6901 (rezervy kapitálových výdajů) v celkové výši 2 426,8 tis. Kč. 

Diskuse: Ing. Čáp předložil protinávrh v následujícím znění:  

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

1) schvaluje 
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a) rozpočtové opatření č. ZMČ/6 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ Praha 20 

- přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových dotací, které byly 

poskytnuty  z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na rezervu ve výši 2 426,8 tis. Kč 

b), že o rozpočtových opatřeních týkajících se ORJ 9111 ODPA 6112 POL 6901 bude rozhodovat 

ZMČ Praha 20 ve své kompetenci 

 

H. Moravcová předložila protinávrh, aby se převedly finanční prostředky z uspořeného HPZ také do 

rezervy. A zeptala se, jestli je možno to takto doplnit, nebo rozšířit rozpočtové opatření.   

Technická poznámka: Ing. Čáp, J. Šebek 

 

Do diskuse se dále zapojili: D. Češpivová, H. Moravcová, Mgr. Štrobová, Ing. Vavruška – ved. 

OHSaI, Mgr. Měšťan, Ing. Čáp, Bc. Liška 

Bc. Liška navrhl ukončit diskusi. 

Paní starostka nechala hlasovat o ukončení rozpravy: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 25; Proti: 0; Zdrželo se: 0 

Ukončení rozpravy bylo schváleno. 

 

Předseda návrhového výboru naformuloval protinávrh H. Moravcové a přečetl ho: 

ZMČ Praha 20 

1) schvaluje  

a) Rozpočtové opatření č. ZMČ/6 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem 

MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných 

účelových dotací, které byly poskytnuty  z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na 

rezervu ve výši 2 426,8 tis. Kč 
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b) Rozpočtové opatření č. ZMČ/7 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem 

MČ Praha 20 – přesun finančních prostředků alokovaných příspěvkové organizaci 

Chvalský zámek ve výši 950 tis. Kč z prostředků Hornopočernického zpravodaje s tím, že 

by se přesunuly do rozpočtové rezervy ORJ 911, ODPA 6112, POL 6901 

c) , že částka 950 tis. Kč v ORJ 911, ODPA, 6112 POL 6901 bude účelově vázaná na projekt 

s pracovním názvem realizace osvětlení ochranných sítí u venkovního hřiště ZŠ 

Ratibořická  

2) ukládá - provést RO č. ZMČ/6 a ZMČ/7, tedy přesun finančních prostředků po schválení 

ponechání nevyčerpaných účelových dotací, které byly poskytnuty  z rozpočtu hl. m. Prahy v 

roce 2018 a dříve na rezervu ve výši 2 426,8 tis. a prostředky ušetřené za tisk HPZ 

Paní starostka nechala o tomto protinávrhu hlasovat: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Proti 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Pro 

Bc. Liška Ivan ODS Zdržel se 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Nehlasoval 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Proti 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 11; Proti: 5; Zdrželo se: 8; Nehlasovalo: 1 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Ing. Čáp přečetl svůj protinávrh, který zní: 

Zastupitelstvo městské části Praha 20: 

1) schvaluje Rozpočtové opatření č. ZMČ/6 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem 

MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových dotací, 

které byly poskytnuty  z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na rezervu ve výši 2 426,8 tis. Kč 

2) ukládá provést rozpočtové opatření č. ZMČ/6 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované 

Zastupitelstvem MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných 

účelových dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na rezervu  

3) rozhoduje o tom, že rozpočtové opatření týkající se ORJ 911, ODPA 6112, POL 6901 bude ZMČ 

Praha 20 rozhodovat ve své kompetenci 

 

Paní starostka nechala o protinávrhu hlasovat: 



30 

 

Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Zdržel se 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Zdržel se 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Zdržel se 

Ing. Herian Milan SPP Zdržel se 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Pro 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Zdržel se 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Zdržel se 

Polydorová Karla SPP Proti 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Pro 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Nehlasoval 

Mgr. Skalický Pavel HOP Zdržel se 

Stára Richard ODS Zdržel se 

Šebek Jiří HOP Zdržel se 

Mgr. Štrobová Alena HOP Proti 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Proti 

Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Pro 

Pro: 9; Proti: 3; Zdrželo se: 12; Nehlasovalo: 1 

Protinávrh nebyl schválen. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o původním předloženém návrhu usnesení a usnesení přečetla: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Pro 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Pro 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Zdržel se 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Zdržel se 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Pro 

Moravcová Hana Šance p.P Zdržel se 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 

Bc. Růžička Petr Šance p.P Zdržel se 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Pro 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Zdržel se 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 
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Vladimír Hošek P.Jinak Pro 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Zdržel se 

Pro: 19; Proti: 0; Zdrželo se: 6 

Návrh byl schválen. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/14/0076/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

Rozpočtové opatření č. ZMČ/6 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem MČ 

Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných účelových 

dotací, které byly poskytnuty  z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na rezervu ve výši 2 

426,8 tis. Kč 

2) ukládá 

provést rozpočtové opatření č. ZMČ/6 MČ Praha 20 na rok 2019 schvalované Zastupitelstvem 

MČ Praha 20 - přesun finančních prostředků po schválení ponechání nevyčerpaných 

účelových dotací, které byly poskytnuty z rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2018 a dříve na 

rezervu 

Zodpovídá  

1. Odbor ekonomický  

Termín: 24.05.2019     

 

 
4.07 Informace o rozpočtových opatřeních č. 1 až 40 a 42 až 50 schválených Radou MČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/15/0077/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Informace o rozpočtových opatřeních č. 1 až 40 a 42 až 50 schválených Radou MČ Praha 20 

 
4.08 Plnění rozpočtu městské části Praha 20 za 1. čtvrtletí 2019 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

V období od 1. ledna 2019 do 4. března 2019 hospodařila městská část Praha 20 podle rozpočtového 

provizoria, které bylo schválené usnesením č. Usn ZMC/2/12/0038/2018 Zastupitelstva městské části 

Praha 20 ze dne 10. prosince 2018. Dne 4. března 2019 schválilo Zastupitelstvo městské části Praha 20 

svým usnesením č. Usn ZMC/3/1/0046/2019 Rozpočet městské části Praha 20 na rok 2019. K 31. 3. 

2019 vykázala městská část Praha 20 příjmy (po konsolidaci) ve výši 41 422 tis. Kč, tj. 25,21 % 

schváleného rozpočtu a 23,98% rozpočtu po změnách a výdaje (po konsolidaci) ve výši 32 541 tis. Kč, 

tj. 13,34 % schváleného a 12,75 % rozpočtu po změnách na rok 2019. Bylo tedy dosaženo převahy 

příjmů nad výdaji – přebytku ve výši 8 881 tis. Kč. Výsledek vypovídá, že výdaje městské části Praha 

20 byly v 1. čtvrtletí 2019 hospodárné, zejména v důsledku dodržováním pravidel v době 

rozpočtového provizoria. Finanční prostředky na rozpočtových účtech MČ Praha 20 se zvýšily od 1. 

ledna 2019 o 8 252 tis Kč. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/16/0078/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 
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1) bere na vědomí 

Plnění rozpočtu městské části Praha 20 za 1. čtvrtletí 2019. 

 

 
4.09 Ekonomické informace k datu 30.04.2019 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

1. stavy účtů, závazky a dotace 

  

   
Rozpočtové účty  v tis.Kč 

 základní výdajový 15 590,02 

 příjmový 109 286,95 

 
Celkem  124 876,97 

     

 
Účty zdaňované činnosti    

 VHČ 3 912,94 

 správa bytového fondu  9 937,99 

 
zdaňovaná činnost celkem 13 850,94 

     

 Celkem zdroje 138 727,91 

 Bankovní účty - závazky  138 220,63 

 

   
Závazky MČ v tis. Kč 

 
Faktury   507,28 

 
z toho nad 100 tis.:   

 IPPOS BOHEMIA s.r.o. - Rekonstr. komun. spojka ulic Božanovská a 

Machovská 236,12 

 TOMÁŠ LEIBL - Mezileší 2058 - oprava střechy bývalého výměníku 161,30 

 
  

  
    v tis. Kč 

Dotace Očekávané Přijaté  

HMP - dotace na provoz květen 7 778,00 0,00 

HMP - příspěvek st.správa květen 1 056,00 0,00 

Operační program Praha - ZŠ Stoliňská vybavení učebny 1 030,30 0,00 

Operační program Praha - ZŠ Ratibořidká vestavba školní dílny 496,90 0,00 

Celkem 7 778,00 0,00 

       v tis. Kč 

   

Rozpočet 

schválený 

Přijatá 

skutečnost 

Daň z nemovitosti za rok 2019 23 500,00 0,00 
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Usnesení číslo: ZMC/4/17/0079/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Ekonomické informace k datu 30.04.2019 

 

 
V. Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

5.01 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Od posledního zasedání Zastupitelstva m.č. Praha 20 se konalo jednání Rady m. č. Praha 20 dne  28.2., 

14.3., 28.3., 11.4.a 25.4.2019. Schválená usnesení RMČ jsou uvedena v příloze tohoto materiálu. 

K předloženému materiálu nebyly vzneseny žádné dotazy. 

 

Usnesení číslo: ZMC/4/18/0080/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období 

 

 
Ve 21:04 odešel ze zasedání zastupitel, Ing. Wágner.  

VI. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

Ing. Čáp se zeptal paní starostky na následující: 

1) Je pravda, že existují 2 komise pro  sociálně - právní ochranu dětí? Jedna zřízena Radou a 

jedna zřízena starostkou. A pokud ano, jaký to má smysl, když všude v Praze mají prakticky 

jednu tuto komisi.. Co je náplní komise zřízené Radou, když kompletní náplň činnosti je 

v komisi zřízené starostkou? Paní starostka odpověděla. 

2) Kdo bude vybírat nového redaktora zpravodaje, nový layout zpravodaje a firmu zajišťující 

sazbu zpravodaje? Zvažuje menšinová Rada zapojit do výběrové komise zástupce všech 

volebních stran zastoupených v zastupitelstvu? Proč ano, proč ne? Paní starostka odpověděla. 

3) Zvažujete jako Hnutí občanů Počernic nebo uskupení, které má v Radě většinu, udělat audit 

hospodaření fungování minulého vedení MČ Praha 20?  

Na základě odpovědí paní starostky vznesl Ing. Čáp další dotazy: 

Kdy bude realizována tato úvaha?  

Byly už zadány nějaké podmínky, co konkrétně chcete auditovat, nebo je to ve fázi teorie?  

Kdy můžeme očekávat nějaké usnesení z Rady nebo nějaký výstup?  

Paní starostka na dotazy odpověděla. 

Hana Moravcová se zeptala: 

1) Paní starostky, kdo bude v komisi pro sociálně – právní ochranu dětí zastoupen, jestli budou 

vyzváni občané. Paní starostka upřesnila, že se jedná o komisi, která byla stanovena společně 

s ostatními komisemi a další komise se stejným názvem je zřízena paní starostkou ze zákona. 

Je složení komise zveřejněno? Odpověď doplnila Ing. Brzkovská. 

2) Pana radního Skalického, kdy bude předložen ZMČ majetkoprávní krok ohledně pozemku pro 

skauty? Na dotaz odpoví p. Skalický písemně. 

3) Paní starostky, proč se neuskutečnilo společné jednání s ROPIDem, které bylo přislíbeno na 

společném jednání v lednu 2019 a proč nebyly zapracovány připomínky podané Šancí pro 

Počernice. Paní starostka na dotaz odpověděla.  
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4) Radního, p. Zbyňka Muchy, jestli je řešena doprava k  materiálu projednanému v RMČ (pozn. 

zapisovatele usneseni č. RMC/15/15/0176/19 ze dne 14.3.2019) - Vyjádření k investičnímu 

záměru stavby „Flexi park Černý Most“. Rada souhlas podmínila projednáním záměru 

v územním řízení uzavřením smlouvy o spolupráci uzavřenou mezi MČ Praha 20 a investorem 

záměru. Na dotaz odpoví p. Mucha písemně. 

5) Zeptala se radní Polydorové, jestli firma BVD je firma p. Bejčka? Po diskusi upřesnila, že se 

neptá na vlastníka, ale jestli je projektantem v této firmě? Během dalších interpelací vyhledal 

odpověď na dotaz p. místostarosta a odpověděl. 

6) Radního, p. Zbyňka Muchy na souhlasně stanovisko Rady k záměru vybudování Automyčky 

vedle areálu Hornbach (poznámka zapisovatele usnesení č. RMC/15/19/0180/19 ze dne 

14.3.2019 – „Stanovisko RMČ k záměru hl. m. Prahy ve věci úplatného převodu části 

pozemku KN parc. č. 4485/60 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha“) – Proč nebyly v usnesení 

stanoveny podmínky např. na dopravu, která je v této lokalitě velmi problematická a náhrada 

za zeleň, která tam zmizí. Na dotaz odpoví p. radní písemně. 

7) Zeptala se Ing. Vavrušky, vedoucího OHSaI na Smlouvu o spolupráci s Konhefr, spol. s r.o. 

Smlouva skončila k 31.12.2019. Proč byl dodatek k této smlouvě uzavřen až  14. března 2019? 

Na dotaz odpověděla radní K. Polydorová. Paní H. Moravcová požádala o písemnou odpověď 

zastupující tajemnici Ing. Brzkovskou. 

8) Zeptala se radních, jestli je v radě určen radní, který má v kompetenci Hornopočernický 

zpravodaj? Na dotaz odpověděla paní starostka.  

Byla změněna pravidla pro vydávání HPZ, konkrétně v čl. VI. odst. 4) „Šéfredaktor (redaktor) 

je povinen každý příspěvek, který se dotýká negativně fyzické nebo právnické osoby, 

poskytnout této osobě bez zbytečného odkladu k vyjádření“ nebo platí ta stávající? Proč 

nebyly redaktorem zaslány články o osobě paní Moravcové k jejímu vyjádření? Paní starostka 

na dotazy odpověděla. 

9) Zeptala se na usnesení RMČ k „Informaci o kácení stromů na pozemcích MČ Praha 20“ ze 

dne 13.12.2018 (usnesení č. RMC/4/25/0070/18), konkrétně k úkolu, vyplývajícím z tohoto 

usnesení. Požádala o právní rozbor JUDr. Lukšové, jestli je přijaté usnesení v souladu se 

zákonem. Domnívá se, že se jedná o zásah do výkonu státní správy. Na dotaz částečně 

odpověděla radní, K. Polydorová. Na dotaz bude odpovězeno písemně. 

 

Paní Eva Tůmová se zeptala na pronájem parkoviště na Chvalské tvrzi, kde je objekt opět 

k pronajmutí. Jestli městská část upustila od parkovacích automatů, nebo jestli paralelně běží obě 

akce. Pan místostarosta odpověděl. 

 

Petr Růžička se zeptal, jestli se plánuje otevření další jeslové třídy nebo rozšíření kapacity stávající 

třídy v mateřské škole. Odpověděla Ing. Brzkovská, vedoucí OSVŠ a zástupce tajemníka. 

 

Pan Jaroslav Kočí ml. se zeptal:  

1) Za kolik se prodalo pokácené dřevo. Odpověděla radní, paní Jana Hájková. 

2) Jak se pokročilo s tělocvičnou? Odpověděl místostarosta, Mgr. Jiří Beneda. Odpověď doplnil Ing. 

Vavruška, vedoucí OHSa.I 

3) Na aktuální stav parku „Houslový klíč“. Odpověděl Ing. Vavruška, vedoucí OHSaI. 

4) Na současný stav počernického fotbalu (SC Xaverov)? Na dotaz odpověděl místostarosta, Mgr. 

Beneda. 

 

Pan Jindřich Jukl požádal radní o větší informovanost zastupitelů o plánovaných investičních akcích. 

 

Mgr. Petr Měšťan: 
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1) Upozornil na nebezpečný stav hřiště „Pumptrack“ a požádal o zabezpečení pravidelné údržby 

na tomto hřišti. 

2) Zeptal se na aktuální stav výstavby „Pumptrack 2.část“. 

Paní starostka nechá prověřit. 

 

Ing. Čáp se zeptal Mgr. Benedy: 

1)  Kolik materiálů od doby svého působení ve funkci radního předložil do Rady a kolik do 

zastupitelstva.  

2) Které konkrétní věci v kariéře působení v Radě se podařilo prosadit a na čem aktuálně pracuje. 

Ing. Čáp se zeptal Karly Polydorové: 

1) Kdo je podle ní odpovědný za to, že ke dni 31.12.2018  nebyla prodloužena smlouva o 

spolupráci se společností Konhefr Počernice.  K. Polydorová na dotaz odpověděla.  

2) Jaké má jako uvolněná radní číslo dveří své kanceláře a telefonní číslo pevné linky a v jaké 

kanceláři a v jakých hodinách ji občané mohou zastihnout. K. Polydorová odpověděla. 

Odpověď doplnila paní starostka. 

Pan Vladimír Hošek se zeptal radní, Karly Polydorové  na stavbu domu v Ledkovské ulici, který byl 

předložen k projednání v komisi výstavby a územního rozvoje jako rodinný dům a  nyní je vydáno 

stavební povolení na bytový dům. Ing. Měšťan k tomu uvedl, že tento objekt musel být takto posouzen 

z toho důvodu, že má více než jedno podzemní podlaží, ale že jde stále o tutéž stavbu. Dále 

konstatoval, že výklad definice podzemního podlaží nepatří na jednání ZMČ. 

Pan Richard Stára požádal o dřívější zasílání materiálů k projednání pro finanční výbor ZMČ Praha 

20. Postěžoval si na nekomfortnost cestování ve vozech MHD z důvodu nejednotného systému nákupu 

jízdenek. 

Paní starostka na dotaz odpověděla. Odpověď doplnil radní, pan Zbyněk Mucha. 

 

Paní Hana Moravcová upozornila radní, že neobdržela odpovědi na některé své interpelace podaných 

na ZMČ a požádala o prověření a zaslání odpovědí. Paní starostka odpověděla. 

 

Ve 21:55 odešli ze zasedání Ing. arch. Kristine Karhanová a Bc. Petr Růžička.  

 

Paní Hana Moravcová, doplnila odpověď Mgr. Benedy k interpelaci týkající se počernického fotbalu. 

Do diskuse se zapojil Mgr. Beneda, H. Moravcová 

 

Pan Jiří Šebek navázal na počernický fotbal a zeptal paní Hany Moravcové, co udělala ona za 8 let 

jako představitelka obce pro to, aby byla písemnou formou sepsána smlouva mezi akciovou společnost 

a spolkem SC Xaverov? Paní H. Moravcová odpověděla.   

 

Ve 22:02 odešel ze zasedání Bc. Jaroslav Kočí ml., Ing. Čáp a V. Hošek 

 

Mgr. Petr Měšťan požádal v rámci výstavby nové tělocvičny a s tím spojené osvětlení, aby již 

v předstihu probíhala jednání s občany z této lokality. 

 

 
Ve 22:05 odešel ze zasedání Ing. Zbyněk Římal. 

 

VII. Různé 

7.01 Kontrola plnění úkolů uložených usnesením Zastupitelstva MČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Zastupitelstvu MČ je předložen seznam úkolů vyplývajících z usnesení ZMČ vyřízených k 6.5.2019 a 

úkolů ve zpracování. 
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Usnesení číslo: ZMC/4/20/0081/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) bere na vědomí 

informaci o plnění úkolů uložených usnesením ZMČ Praha 20 

 
7.02 Úhrada odměny za úpravu znaku a vytvoření loga MČ Praha 20 

Materiál předložila Mgr. Alena Štrobová, starostka 

 

Paní starostka předala slovo radní, paní Janě Hájkové, aby přítomné seznámila s předloženým 

materiálem. 

MČ Praha 20 používá na svých oficiálních a propagačních materiálech nejednotně znak MČ, jakož i 

logo. Uvedené designové prvky jsou navíc deformovány v důsledku užívání v různých PC 

programech. V květnu 2018 až červnu 2018 bylo jednáno s grafickým studiem Štěpán Holič - Lemon 

design, který vzešel jako vítěz z poptávkového řízení na úpravu znaku a loga MČ. Jednání byla vedena 

paní Hanou Moravcovou, panem Vítězslavem Kalibou a paní Prokůpkovou, a to v podobě osobních 

jednáních, tak písemné (elektronické) komunikace. Výsledkem těchto jednání byla dohoda výše 

zúčastněných na vytvoření díla - Jednotného vizuálního stylu MČ spočívajícího v převedení znaku do 

grafické podoby a následně i tvorba nového loga, jakož i vytvoření manuálů (podrobněji viz rozpočet). 

Cena díla byla stanovena dohodou tak, že byl naceněn položkový rozpočet dle zadání. Cena díla v 

sobě zahrnovala i vypořádání v návaznosti na autorská práva (zejména platbu za neomezenou licenci - 

právo užívání pro MČ), tedy jako cena úplná a konečná ve výši 170.368,-Kč včetně DPH. Právní 

oddělení pracovalo na uzavření licenční smlouvy od 2.8.2018, tedy od okamžiku, kdy již logo i znak 

byly vytvořeny a následně odprezentovány před částí vedení Úřadu a odsouhlaseny. K samotnému 

podpisu licenční smlouvy došlo až dne 2.11.2018, za MČ licenční smlouvu podepsala paní Hana 

Moravcová jako tehdejší starostka, dílo bylo předáno dne 15.11.2018 (včas dle domluvy) v 

elektronické i písemné podobě a protokol byl za MČ podepsán paní Prokůpkovou. Faktura za grafické 

zpracování díla byla doručena elektronicky dne 19.3.2019. 

K tématu proběhla rozsáhlá diskuse: H. Moravcová, J. Hájková, Bc. Liška, Mgr. Beneda, Ing. Jukl, 

Mgr. Cibochová, Mgr. Štrobová, Mgr. Skalický 

Paní starostka navrhla odložit tento materiál na příští řádné zasedání zastupitelstva. 

J. Hájková znovu upozornila, že se jedná o úhradu faktury, která je po splatnosti.  

 

Ve 22:36 odešel ze zasedání Mgr. Petr Měšťan. 

 

Paní starostka nechala hlasovat o odložení předloženého bodu na příští zasedání zastupitelstva. 

Hlasování proběhlo zvednutím ruky: 

Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

Mgr. Cibochová Alžběta HOP Pro 

Ing. Čáp Vilém P.Jinak Nepřítomen 

Češpivová Daria HOP Pro 

Hájková Jana, BBA ANO 2011 Pro 

Ing. Herian Milan SPP Pro 

Ing. Jukl Jindřich ODS Zdržel se 

Ing. Karhanová Grigoryan Kristine Šance p.P Nepřítomen 

Kočí Jaroslav KSČM Pro 

Bc. Kočí Jaroslav ml. Šance p.P Nepřítomen 

Bc. Liška Ivan ODS Pro 

Mgr. Měšťan Petr ODS Nepřítomen 

Moravcová Hana Šance p.P Pro 

Mucha Zbyněk HOP Pro 

Polydorová Karla SPP Pro 
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Bc. Růžička Petr Šance p.P Nepřítomen 

Ing. Římal Zbyněk ANO 2011 Nepřítomen 

Mgr. Skalický Pavel HOP Pro 

Stára Richard ODS Pro 

Šebek Jiří HOP Pro 

Mgr. Štrobová Alena HOP Pro 

Tůmová Eva Šance p.P Pro 

Ing. Vacek Miloš HOP Pro 

Vladimír Hošek P.Jinak Nepřítomen 

Ing. Wágner Pavel Šance p.P Nepřítomen 

Pro: 16; Proti: 0; Zdrželo se: 1 

Návrh byl přijat. 

  

Usnesení číslo: ZMC/4/21/0082/19 
Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) odkládá 

bod 7.02 "Úhrada odměny za úpravu znaku a loga MČ Praha 20" na příští řádné zasedání 

ZMČ Praha 20 

Zodpovídá  

1. Mgr. Alena Štrobová, Starostka  

Termín: 24.06.2019     

 

 
VIII. Závěr  

 

Ve 22:43 hod. paní starostka všem poděkovala za pozornost a za účast na zasedání ZMČ a zasedání 

ukončila.  

Zápis byl vyhotoven dne 27.5.2019. 

 

 

 

........................................ ........................................ 

Jana Hájková, BBA v.r. 

radní 
Mgr. Petr Měšťan  

zastupitel 

 

…………………………….. 

Mgr. Alena Štrobová v.r. 

starostka 

  

  

 

Ověřovatelé: Jana Hájková, BBA, radní 

Mgr. Petr Měšťan, zastupitel 

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 

Přílohy zápisu: prezenční listina, záznam o hlasování 


